

## Protokoll styrelsemöte 2023-01-16

Närvarande: Johan Johansson, Ann Larsson, Jonas Larsson, Christin Gimberger, Fabien Manirebanimaphune.

Frånvarande: Björn W Andersson, Annika Hentilä.

Mötessekreterare: Christin Gimberger

1. Mötets öppnande  
*Mötet öppnas.*
2. Godkännande av dagordningen  
*Dagordningen godkänns.*
3. Föregående protokoll  
*Föregående protokoll går igenom och godkänns.*
4. Ekonomi  
*På kontot ca 437 000.  
Ravelli är inbetalt, men behöver gås igenom och kollas så att alla inbetalningar är korrekta.  
Johan går igenom.  
Årsredovisningen ska skickas till revisor för att gå igenom.  
Pengar från Leader och Länsförsäkringar har kommit.*
5. Rapporter  
*Herrlaget har dragits ut ur serien pga. för få spelare. Johan vill inte ställa upp som tränare, städa hallen mm om inte laget är med i serien.  
Huvudstyrelsen har möte i kväll (23-01-16). Återkoppling sker senare.*
6. Årsmötet  
*Den 7 mars är det årsmöte vid föreningarnas hus. Vid årsmötet ska styrelse väljas. Styrelsens består av minst 5 ledamöter + 2 suppleanter. Måste dock vara ojämnt antal.  
Ordförande väljs alltid på ett år. De övriga 4 ledamöterna väljs på 2 år. Ambitionen är att välja ledamöterna omlott så att det alltid sitter 2 ledamöter kvar efter varje nytt årsmöte.  
Inför årsmötet behöver minst två medlemmar i styrelsen finnas kvar för att en undvika att en hel styrelse byts ut.  
Inför årsmötet ser styrelsen ut så här:*
  - *Ordförande: Johan, nyval.*
  - *Ann, 1 år kvar.*
  - *Fabian, har suttit 2 år, nyval.*
  - *Björn, valdes på 2 år men behöver ersättas till sitt sista år, fyllnadsval.*
  - *Jonas, valdes på 1 år, omval*
  - *Christin, valdes till suppleant på 1 år, omval ledamot*
  - *Annika, valdes till suppleant på 1 år, omval ledamot.**Inför årsmötet behöver vi engagera en kassör.*

*Information behöver gå ut på laget.se med fråga om någon kan ta sig an uppdraget att vara valberedning. Det är viktigt att det framgår att behovet av styrelse är stort om föreningens fortlevnad ska säkras. Intresse för valberedning meddelas till Johan, Ann eller Jonas. Kallelse behöver gå ut till årsmötet den 7 mars. Senast två veckor innan årsmötet behöver kallelse skickas ut, Ann ansvarar och lägger ut info på laget.se.*

*Verksamhetsberättelse tas fram av Johan, där aktiviteter som gjorts under året beskrivs (tas fram till nästa möte). Sekreterare kompletterar med antal möten. Årsredovisning ska lämnas till Therese som gör ett årsbokslut. Samma revisor som innan. På huvudstyrelsens årsmöte beslutas om föreningens ansvarsfrihet.*

*Om den kandidat som föreningen nominerat till stipendiet utses, ska det presenteras på årsmötet.*

7. Uppdatering årshjul

*Behöver göras klart på nästa möte.*

8. Föreningsjobb - Ravelli mm

*Utvärdering, hur kommer det sig att så få spelare/familjer har sålt i respektive lag. Totalt 26969 kr har vi som förening betalat till föreningen. Oklart hur mycket vi har vi sålt för? Behövs för att vi ska kunna veta förtjänsten. 30–33 % av vad vi sålt för. Vi behöver också redovisa hur mycket av förtjänsten som ska fördelat till respektive lag.*

- *Timing av försäljningen är viktig*
- *Det var krångligt att registrera försäljningen*

*Alternativ till Ravelli: kakförsäljning, kryddor mm.*

*Skicka fråga till lagen: varför har inte fler sålt Ravelli? Ska vi ha alternativ att köpa sig fri.*

*Hur ser årsredovisningen ut kopplat till försäljning? Vad har vi behov av att genomföra för försäljningar för att klara ekonomin.*

*Tidigare år har vi haft två försäljningar per år. Det klarar vi oss.*

*Vad säljer vi i vår? Kakor eller bandyhäftet? Beträffande bandyhäftet funderar IFK huvudförening att ta över. Priset behöver höjas från 100 kr till 150 eller 175 kr. Häftet innehåller sponsorer.*

9. Lagen (cuper, lagkassor, tränare)

*Vi behöver se över lagen och hur de ser ut.*

*Maria kommer troligen behöva dra sig ur tränarrollen redan våren 2023. Ersättare behövs. Kan Mehdi och Johan stötta upp?*

*Det är inte fel att rotera tränarna i lagen lite för att utveckla spelarna.*

*På sikt skulle vi kunna se över Marias, Andreas och Annikas lag och fördela spelarna på annat sätt för att hitta jämnare lag.*

*Finns det spelare från herrlaget som kan hjälpa till som hjälptränare? Mycket möjligt. Johan kollar.*

10. Seriespel

*MitTolvan arrangeras preliminärt på hemmaplan 25–26 mars. Domare finns att tillgå. Anderas, Maria, Johan och Stefan håller på att planera.*

11. Laget.se

*Nu har vi uppgraderat till silverpaketet på laget.se. Stefan ska se till att utbilda alla tränarna på en ledarträff inom kort.*

12. Ansvarsområden

*Diskuteras i samband med årshjulet på nästa möte.*

13. Hallen

*Städningen kommer att läggas ut på extern firma, morgontid. Kommunen jobbar på att hitta en lösning. Vi upplever att städningen är otillräcklig, på helgerna är det ofta smutsigt.*

*Linjerna skulle målas under jullovet men det hanns inte med. Pågår samtal med Golvtjänst för att genomföra målningen. Oklart än när det blir utfört. Det finns 20 000 kr från SISU som vi har fått för att måla detta.*

*Några av de yngre lagen ska vi försöka få tid för i hallen.*

*Kommunen menar att det ska finnas en städskrupp för oss.*

*Gymmet och idrottslärares förråd borde kunna nyttjas bättre, tex för cafeteria. Det finns inte tillräckligt med elkapacitet för att vi ska kunna sälja kort och ha igång mackjörn mm. Vi måste få bättre förutsättningar för att kunna bedriva kiosk.*

14. Träff ledare och domare

*Behöver hitta en tid för att gå igenom laget.se, och planering inför nästa säsong.*

*Styrelsen behöver framföra behoven av fler engagerade i föreningen, i styrelsen mm.*

15. Övriga träffar

*Pantburkskartongerna i hallen är i behov av utbyte. Kolla Pantamera om vi kan beställa nya. (Johan).*

16. Nästa möte

*Förslag fredag 10 februari kl 17.00 på föreningarnas hus. Ledare ansluter till ledarträff ca 18.30.*

*Sekreterare: Christin Gimberger.....*

*Ordförande: Johan Johansson .....*